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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  13/02/2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:  Υπουργό Εθνικής Άμυνας 

           

 

ΘΕΜΑ:  «Παραγγελία βλημάτων Μάχης για τα ‘LEOPARD’, παρά τις 

υπάρχουσες συμβάσεις των Ε.Α.Σ με κατασκευάστριες εταιρείες» 

 

Αξιότιμε Υπουργέ, 

 

Στο από 09/02/2022 δελτίου τύπου του Σωματείου Εργαζομένων 

Ελληνικών Αμυντικών Συστημάτων ΑΒΕΕ Υμηττού, αναφέρεται ότι το 

μέλος του Διοικητικού Συμβουλίου ανακοίνωσε πλάνο υπογραφής 

παραγγελιών μεταξύ εταιρείας και Υπουργείου, ύψους περίπου 732 

εκατομμυρίων ευρώ για την επόμενη πενταετία. 

 

Το άνω ποσό ο ίδιος Υπουργός, εντός της Βουλής, απαντώντας σε 

ερώτηση που σχετιζόταν με το μέλλον της εταιρείας, μειώθηκε στα 118 

εκατομμύρια ευρώ. Εν συνεχεία, ο Υφυπουργός στην αρμόδια 

κοινοβουλευτική επιτροπή (ως ρητά αναφέρεται και στο προαναφερθέν 

δελτίο τύπου) ενημέρωσε τα μέλη της για αγορά  συγκεκριμένου αριθμού 

βλημάτων διαμετρήματος 120mm Ασκήσεων από τα αποθέματα των 

Η.Π.Α, ενώ επεσήμανε την πρόθεση του Υπουργείου να αγοράσει δεκάδες 

χιλιάδες βλήματα Μάχης του ίδιου διαμετρήματος με συγκεκριμένο 

αντίτιμο ανά τεμάχιο. 

 

Ο συγκεκριμένος σύγχρονος τύπος πυρομαχικού αφορά τα άρματα 

«LEOPARD», για τον οποίο τα Ε.Α.Σ έχουν υπογράψει από εικοσαετίας 

μνημόνια συνεργασίας (MoU) με κατασκευάστριες εταιρείες, όπως η 

«ΝΕΧΤΕΡ», η «ATK», η «RWM» και η «ELBIT». 
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Σε περίπτωση επαλήθευσης της πρόθεσης του Υπουργείου για παραγγελία 

άλλων πυρομαχικών, παρά τις υπογραφείσες συμβάσεις των Ε.Α.Σ με 

κατασκευάστριες εταιρείες, αποτελεί ξεκάθαρη παράκαμψη της εταιρείας 

και υποτίμηση της αξίας και του σκοπού της εταιρείας.  

 

Βάσει των ανωτέρω,  

 

Ερωτάται   ο Υπουργός: 

1) Επιβεβαιώνετε όσα αναφέρονται στο προαναφερθέν δελτίο τύπου 

των εργαζομένων της Ε.Α.Σ ΑΒΕΕ;  

2) Για ποιο λόγο το αρμόδιο Υπουργείο φέρεται να προτιμά την 

παραγγελία νέων πυρομαχικών από το εξωτερικό και δεν 

απευθύνεται στα Ε.Α.Σ, προκειμένου να εφοδιαστούν καταλλήλως 

οι Ένοπλες Δυνάμεις; 

3) Θεωρείτε ότι η ύπαρξη των Ε.Α.Σ και εν γένει της ελληνικής 

αμυντικής βιομηχανίας δεν επαρκούν για τον εξοπλισμό και 

εφοδιασμό των ελληνικών Ενόπλων Δυνάμεων; 

4) Ποιος θα καταστεί υπεύθυνος για οποιαδήποτε συμβατική κύρωση 

καταλογιστεί στα Ε.Α.Σ από τις εικοσαετείς συμβάσεις της με 

κατασκευάστριες εταιρείες; 

                                    Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Αντώνιος Μυλωνάκης 




